

SAK 4a

FORSLAG TIL VEDTEKTSENDRING

Styret fremmer forslag til vedtektsendring av §6, a,b og c

BEGRUNNELSE

Det er ønskelig at styrekandidater vet på forhånd hvilke oppgaver de får i styret slik at de ikke får en posisjon de ikke føler de behersker. Styret foreslår derfor at vervene i styret blir valgt på årsmøte. I tillegg har vi endret litt på rullering av styremedlemmene for best mulig kontinuitet.

DAGENS TEKST

§6 STYRET

- a. Hytteforeningen ledes av et styre som står for forvaltning av hytteeiernes felles anliggender i vedtekter og vedtak fattet av hytteforeningsmøte.
- b. Styret velges av hytteforeningsmøte og skal bestå av 4 medlemmer inklusiv leder. Lederen velges av styret. Det velges 1 varamedlem. Styremedlemmer og varamedlemmet velges for 2 år av gangen, men slik at 2 medlemmer er på valg hvert år. Styremedlemmene og varamedlemmet kan gjenvelges.
- c. Styremedlem eller varamedlem som selger sin eiendom, må samtidig tre ut av styret.

FORSLAG NY TEKST

§6 STYRET

- a. Hytteforeningen skal ha et styre på 4 medlemmer + 1 varamedlem. Disse består av
 - Leder
 - Nestleder
 - Kasserer
 - Sekretær
 - VaramedlemLeder velges separat. Øvrige styremedlemmer og varamann velges samlet med mindre det er flere forslag til kandidater. Ved flere kandidater til verv, skal det være skriftlig valg.
- b. Styremedlemmer velges for 2 år av gangen. Varamedlemmet for 1 år av gangen.
- c. For å beholde kontinuiteten velges leder og sekretær det ene året og nestleder og kasserer det andre året.

SAK 4b**FORSLAG TIL INNMELDING I RAULAND HYTTEVELFORENING**

Styret fremmer forslag om kollektiv innmelding i RHVF.

BEGRUNNELSE

Styret tror at vi gjennom samarbeid med øvrige hytteforeninger i Rauland vil kunne få større gjennomslag for felles interesser som sikring av tur og skiløyper over på FV-37, Overføring av private VA-nett til kommunen etter ferdigstilling, rettferdig fordeling av VA-avgifter.

Kollektivt medlemsskap koster kr 125,00 pr hytte, Vedlagt litt mer info om RHVD

SAK 4c

FORSLAG TIL FARTSBEGRENSENDE TILTAK FRA HOVDLIVEGEN 2

Styret vedlegger e-post fra Hovdelivegen 2. Saken tas opp til diskusjon på årsmøte

Fartsdempende tiltak:

Det er fint at styret har valgt å sette opp dette som sak til årsmøtet.

Jeg forstår det er sånn at styret behandler forslaget før møte og innstiller til årsmøtet på om forslaget skal vedtas.

Begrunnelsen er at kjørefarten må reduseres. Jeg synes ikke det skal være personlig synsing, og vil ikke stå alene om å begrunne forslaget. Det må avgjøres av flere, og styret må ha medvirkning.

Det må settes opp skilter som er godt synlig ved både inn- og utkjøring.

Det må ikke komme overraskende på trafikantene.

Jeg kan ikke stipulere kostnader om dette, men vi kan kanskje spørre Eivind Ståland om han kan hjelpe oss.

Bilde: Forslag til «fartsdempere» Vi trenger 2 stk.

